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PROTOKÓŁ NR XLV/45/2021 

 

z sesji Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 24 sierpnia 2021 roku,  
która odbyła się w sali sesyjnej budynku Urzędu Miasta przy ul. K. Miarki 15 

 
 

Obrady rozpoczęto o godzinie 1600. 
Obecnych 18 radnych. 
 
Porządek obrad 
 

1. Otwarcie sesji.     
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z sesji nr XLIII/43/2021 oraz XLIV/44/2021.  
4. Tematy wiodące:  

a) sport i kultura, 
b) przedstawienie zrealizowanych i planowanych działań związanych z obchodami 800-lecia 
Mikołowa, 
c) informacje na temat aktualnego etapu procedury ustanowienia herbu Mikołowa. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 
a) zmian w budżecie na 2021 rok;  
b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2021 – 2032;  
c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu (35.525,-zł); 
d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu na rok 2021 (103.996,-zł); 
e) maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz opłaty za pobyt dziecka w żłobkach lub 

klubach dziecięcych utworzonych przez Gminę Mikołów; 
f) zatwierdzenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych 

i kanalizacyjnych Zakładu Inżynierii Miejskiej Sp. z o.o. w Mikołowie na lata 2022-2026; 
g) przeznaczenia do zbycia nieruchomości położonej w Mikołowie przy ul. Klonowej; 
h) służebności przesyłu; 
i) nadania nazwy ul. Orla drodze wewnętrznej w Mikołowie; 
j) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w rejonie 

ul. Przelotowej i ul. Kąty w Mikołowie; 
k) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w rejonie 

ul. Mieczysława Dzieńdziela w Mikołowie; 
l) powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławnika w wyborach uzupełniających; 
m) emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu; 
n) nadania nazwy placowi położonemu w Mikołowie (Plac 800-lecia Mikołowa); 
o) nadania nazwy rondu położonemu w Mikołowie (Rondo Unii Europejskiej); 
p) nadania nazwy rondu położonemu w Mikołowie (Rondo Demokracji); 
r) nadania nazwy rondu położonemu w Mikołowie (Rondo Śląskie).  

 6. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Mikołowa.       
 7. Informacje Burmistrza Mikołowa, w tym sprawozdanie z realizacji uchwał. 
 8. Interpelacje i zapytania radnych. 
 9. Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje, zapytania i wnioski. 
10. Wolne głosy.                                                                                                                                                              
 
Do pkt 1 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Mikołowa Katarzyna Syryjczyk–Słomska przywitała 
wszystkich uczestników posiedzenia. Otworzyła sesję.  
 
Do pkt 2 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska przedstawiła porządek obrad, do którego 
zaproponowała zmiany polegające na wniesieniu do porządku obrad projektów uchwał w sprawie: 



2 

 

- podjęcia apelu dotyczącego wyrażenia sprzeciwu wobec proponowanym przez rząd zmianom 
w prawie oświatowym  
- skargi na działalność Burmistrza Mikołowa. 
Porządek obrad z zaproponowanymi zmianami został przyjęty przez aklamację. 
 
Do pkt 3 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska przedstawiła protokoły z sesji 
nr XLIII/43/2021 oraz XLIV/44/2021. Poinformowała, iż do protokołów nie wniesiono żadnych 
uwag ani zmian. 
Protokoły zostały przyjęte.  
 

Do pkt 4 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska: 
1) poinformowała, że do tematów wiodących wpłynęły sprawozdania i pisma, które były omówione 
na posiedzeniach komisji: 
- Miejskiego Domu Kultury – sprawozdanie opisowe za 2020 r., 
- Miejskiej Biblioteki Publicznej – sprawozdanie za lata 2020 – 2021, 
- Miejskiej Placówki Muzealnej – sprawozdanie za lata 2020 – 2021, 
- Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji – informacje i materiały na temat rozwoju sportu 
i rekreacji w Mikołowie, 
- Instytutu Mikołowskiego – raporty merytoryczne z działalności za 2020 oraz I półrocze 2021 oraz 
z wykonania budżetu za I półrocze 2021 roku,   
-  Burmistrza Mikołowa – materiały dotyczące zrealizowanych i planowanych działań związanych 
z obchodami 800-lecia Mikołowa, 
-  Burmistrza Mikołowa – informacja na temat aktualnego etapu procedury ustanowienia herbu 
Mikołowa; 
2) podziękowała dyrektorem i pracownikom jednostek kultury i sportu za włożoną pracę 
i dostosowanie się do trudnej, związanej z pandemią, sytuacji w 2020 roku.     
 
Do pkt 5 
 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska przedstawiła projekty uchwał w sprawie: 
a) zmian w budżecie na 2021 rok; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez komisje: 
- nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 4 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 2; 
- nr 5 ds. Ochrony Środowiska w głosowaniu: za 4 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0; 
- nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej w głosowaniu: za 7 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0; 
- nr 1 ds. Samorządu w głosowaniu: za 3 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. 
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.       
 

Za przyjęciem głosowało 16 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 2.   
Uchwała nr XLV/412/2021 została podjęta większością głosów.  
Radny Michał Rupik głosował „za” poza elektronicznym systemem do głosowania.  
 
b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2021 – 2033; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, 
wstrzymujących 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 

Za przyjęciem głosowało 16 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 2.  
Uchwała nr XLV/413/2021 została podjęta większością głosów.  



3 

 

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu (35.525,-zł) 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 4 radnych, 
przeciw 0, wstrzymujących 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 

Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 1.  
Uchwała nr XLV/414/2021 została podjęta większością głosów.  
 
d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu na rok 2021 (103.996,-zł); 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez komisje: 
- nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 1; 
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.       
 

Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 1.   
Uchwała nr XLV/415/2021 została podjęta większością głosów.  
 
e) maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz opłaty za pobyt dziecka w żłobkach lub 

klubach dziecięcych utworzonych przez Gminę Mikołów; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję Nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 4 radnych, 
przeciw 0, wstrzymujących 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 

Za przyjęciem głosowało 18 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr XLV/416/2021 została podjęta jednogłośnie.   
 
f) zatwierdzenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych 

i kanalizacyjnych Zakładu Inżynierii Miejskiej Sp. z o.o. w Mikołowie na lata 2022-2026; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję Nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej w głosowaniu: za 7 
radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 

Za przyjęciem głosowało 18 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr XLV/417/2021 została podjęta jednogłośnie.   
 
g) przeznaczenia do zbycia nieruchomości położonej w Mikołowie przy ul. Klonowej; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję Nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 5 radnych, 
przeciw 0, wstrzymujących 1. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 

Za przyjęciem głosowało 18 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr XLV/418/2021 została podjęta jednogłośnie.   
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h) służebności przesyłu; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję Nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 5 radnych, 
przeciw 0, wstrzymujących 0. 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 

Za przyjęciem głosowało 18 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr XLV/419/2021 została podjęta jednogłośnie.   
 
i) nadania nazwy ul. Orla drodze wewnętrznej w Mikołowie; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję Nr 1 ds. Samorządu w głosowaniu: za 3 radnych, przeciw 
0, wstrzymujących 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 

Za przyjęciem głosowało 18 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr XLV/420/2021 została podjęta jednogłośnie.   
 
j) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w rejonie 

ul. Przelotowej i ul. Kąty w Mikołowie; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję Nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 5 radnych, 
przeciw 1, wstrzymujących 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 

Za przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 3.  
Uchwała nr XLV/421/2021 została podjęta większością głosów.    
 
k) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w rejonie 

ul. Mieczysława Dzieńdziela w Mikołowie; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję Nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 5 radnych, 
przeciw 0, wstrzymujących 1. 
 
Burmistrz Stanisław Piechula omówił temat.  
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 

Za przyjęciem głosowało 18 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr XLV/422/2021 została podjęta jednogłośnie.  
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska ogłosiła 10 minut przerwy, po której 
wznowiła obrady. 
 
l) powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławnika w wyborach uzupełniających; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska odczytała skład zespołu i zaproponowała 
zgodnie z rekomendacją Prezesa Sądu Rejonowego w Mikołowie wpisanie w § 1 ust. 1 w miejsce 
kropek „Beata Mańka” (Sędzia Sądu Rejonowego). Zaproponowała, aby członkowie powołanego 
zespołu ustalili termin posiedzenia, na którym dokonają weryfikacji zgłoszonych kandydatów.   
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 

Za przyjęciem głosowało 18 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr XLV/423/2021 została podjęta jednogłośnie.  
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m) emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, 
wstrzymujących 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 

Za przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 3.  
Uchwała nr XLV/424/2021 została podjęta większością głosów.  
 
n) nadania nazwy placowi położonemu w Mikołowie (Plac 800-lecia Mikołowa); 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że kolejne cztery projekty 
uchwał, które będą procedowane, przygotowane są zgodnie z zapowiedzią z czerwcowej sesji, 
w związku ze wstrzymaniem procedury podjęcia uchwał o tej samej treści przygotowanych przez 
komitet obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. Przypomniała, iż komitet ten nie spełnił 
wszystkich wymogów formalnych i dlatego, aby nie zmarnować głosów mieszkańców podpisanych 
pod tą inicjatywą zadeklarowała wniesienie projektów o tej samej treści, korzystając z inicjatywy 
uchwałodawczej grupy radnych. Pod projektami uchwał podpisało się 15 radnych.  
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 1 ds. Samorządu w głosowaniu: 
za 3 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. 
 
Radna Stanisława Hajduk – Bies przypomniała, iż Klub radnych PiS dwukrotnie złożył wniosek 
o nadanie nowym rondom nazw śląskich kompozytorów, które to nazwy wpisywałyby się w klimat 
Mikołowa promującego kulturę muzyczną. Wniosek ten został odłożony do późniejszego 
procedowania, a tymczasem w szybkim tempie przygotowano przedłożone projekty. Wyraziła 
zdziwienie z takiego toku postępowania przewodniczącej Rady.  
 
Nastąpiła dyskusja, w której głos zabrali: 
- radny Jan Przewoźnik, 
- przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska, 
- radna Stanisława Hajduk-Bies, 
- radna Aneta Esnekier, 
- radny Jarosław Sworzeń.   
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 

Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 1.  
Uchwała nr XLV/425/2021 została podjęta większością głosów.  
 
o) nadania nazwy rondu położonemu w Mikołowie (Rondo Unii Europejskiej); 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 1 ds. Samorządu w głosowaniu: za 2 radnych, przeciw 
0, wstrzymujących 1. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 

Za przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 3.  
Uchwała nr XLV/426/2021 została podjęta większością głosów.  
 
p) nadania nazwy rondu położonemu w Mikołowie (Rondo Demokracji); 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 1 ds. Samorządu w głosowaniu: za 2 radnych, przeciw 
0, wstrzymujących 1. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
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Za przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 3.  
Uchwała nr XLV/427/2021 została podjęta większością głosów.  
 
r) nadania nazwy rondu położonemu w Mikołowie (Rondo Śląskie);  
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 1 ds. Samorządu w głosowaniu: za 3 radnych, przeciw 
0, wstrzymujących 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 

Za przyjęciem głosowało 16 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 2.  
Uchwała nr XLV/428/2021 została podjęta większością głosów.  
 
s) podjęcia apelu dotyczącego wyrażenia sprzeciwu wobec proponowanym przez rząd 
zmianom w prawie oświatowym; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że apel przygotowano na 
wniosek Komisji Nr 6 ds. Społecznych.   
 
Radna Stanisława Hajduk – Bies przypomniała, iż Klub radnych PiS jakiś czas temu złożył 
wniosek, aby nie upolityczniać decyzji Rady Miejskiej, a zaproponowana treść apelu ma właśnie 
taki wydźwięk. Zakwestionowała przedstawione w projekcie apelu stanowisko w kilku kwestiach 
dotyczących planowanych zmian w prawie oświatowym. 
 
Nastąpiła dyskusja, w której głos zabrali: 
- radny Krzysztof Żur, 
- przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska, 
- burmistrz Stanisław Piechula, 
- radna Aneta Esnekier, 
- zastępca burmistrza Iwona Spychała-Długosz, 
- radna Stanisława Hajduk-Bies, 
- radna Ewelina Kukla, 
- radny Krzysztof Jakubiec, który złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. wniosku.       
 

Za przyjęciem głosowało 13 radnych, przeciw 1, wstrzymujących 4.  
Wniosek został przyjęty.   
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 

Za przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw 2, wstrzymujących 2.  
Uchwała nr XLV/429/2021 została podjęta większością głosów.  
  
- skargi na działalność Burmistrza Mikołowa; 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 

Za przyjęciem głosowało 16 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 2.  
Uchwała nr XLV/430/2021 została podjęta większością głosów.  
 
Do pkt 6 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska: 
1) poinformowała, że wpłynęły pisma: 
- Kierownika Biura Aktywności Obywatelskiej p. Justyny Rudner dot. wniosku o zmianę terminu 
omawiania tematu ewaluacji Strategii Gminy Mikołów na lata 2020 – 2030 z uwagi na zapisy 
dokumentu o terminach ewaluacji wyznaczonych do maja 2022 roku, 
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- postanowienie dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Gliwicach dot. opinii 
w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy 
Mikołów, 
- zawiadomienie Wydziału Nadzoru Prawnego Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego o wszczęciu 
postepowania dot. uchwały Nr XLIII/408/2021 RM Mikołowa w sprawie warunków udzielania 
bonifikat od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych z gminnego zasobu mieszkaniowego oraz 
informacja o złożonych przez Urząd Miasta Mikołów w tej sprawie wyjaśnieniach, 
- informacja Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gliwicach o doręczeniu odpisu skargi 
kasacyjnej (wniesionej przez Przedsiębiorstwo …. od wyroku w sprawie skargi na bezczynność 
Rady Miejskiej Mikołowa w przedmiocie ustalenia wysokości cen i opłat za odprowadzanie wód 
opadowych i roztopowych do kanalizacji deszczowej lub ogólnospławnej), 
- Związku Gmin Śląska Opolskiego jako stanowiska na temat konieczności przeciwdziałania 
wzrostowi opłat za zagospodarowanie odpadów komunalnych, 
- podziękowanie dla Rady Miejskiej Mikołowa za wkład w rozwój Stowarzyszenia Klub 
Abstynenta „Powrót” z okazji Jubileuszu 35-lecia stowarzyszenia, 
- zaproszenie wójta Gminy Wyry p. Barbary Prasoł dla radnych RM Mikołowa do udziału 
w patriotycznym spotkaniu w dniu 4 września o godz. 1100 przy pomniku Pamięci w Gostyni 
w związku 82. Rocznicą walk obronnych na Śląsku;  
2) podziękowała sołtysowi sołectwa Śmiłowice oraz wiceprzewodniczącemu RM Remigiuszowi 
Kusiowi za zorganizowanie dożynek.   
    
Do pkt 7 
Burmistrz Stanisław Piechula poinformował, iż: 
- sprawozdanie z realizacji uchwał zostało przekazane, 
- wszystkie ważniejsze wydarzenia, jak zwykle, szczegółowo zostały opisane w przekazanym 
comiesięcznym Informatorze Urzędu Miasta.  
 

Do pkt 8 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że wpłynęły: 
- zapytanie radnej Anety Esnekier o możliwość usytuowania stacji naprawy rowerów w okolicy 
centrum przesiadkowego oraz prośba o przegląd i konserwację istniejących stacji; 
- zapytanie radnej Anety Esnekier w sprawie możliwości umieszczenia monitoringu miejskiego  
w podziemnym przejściu dla pieszych na Recie od Leroy Merlin do Auchan; 
- interpelacja radnego Jarosława Sworzenia w sprawie rozważenia możliwości zamieszczenia  
na przystankach autobusowych instrukcji udzielania pierwszej pomocy przedmedycznej.  
  
Do pkt 9 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że wpłynęły informacje 
i odpowiedzi na interpelacje oraz wnioski: 
- radnej Eweliny Kukli w sprawie instalacji parasolek w Mikołowie; 
- radnego Jana Przewoźnika w sprawie zawierania w Raporcie o stanie gminy informacji  
dot. mieszkań komunalnych, zdrowia oraz współpracy z przedsiębiorcami; 
- radnego Krzysztofa Żura w sprawie koszenia traw na skrzyżowaniach dróg lokalnych  
z krajowymi i wojewódzkimi; 
- radnej Anny Chrapek–Budacz w sprawie zainstalowania dodatkowych ławek i parasoli  
dla kierowców autobusów przy parkingu w rejonie ul. Krawczyka; 
- radnego Krzysztofa Żura w sprawie przyspieszenia prac związanych ze zmianami planów 
zagospodarowania przestrzennego dla obszaru sołectwa Borowa Wieś.  
 
Radny Krzysztof Żur podziękował za wykoszenie traw na skrzyżowaniach w sołectwie Borowa 
Wieś. Ponownie ponaglił o przyspieszenie prac nad planami zagospodarowania przestrzennego. 
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Do pkt 10 
Radna Ewa Chmielorz zaprosiła do udziału w dożynkach w sołectwie Mokre, zaplanowanych 
dzień 4 września br. od godz. 16 tej. 
 
Przewodniczący zarządu dzielnicy Kamionka: 
- poinformował, iż Centrum Zdrowia w Mikołowie zawiadomiło mieszkańców Kamionki 
o planowanej likwidacji Przychodni Lekarskiej w Kamionce. Wyraził żal, iż pomimo,  
że przedstawiciele dzielnicy zawiadomili o tym fakcie gminę i starostwo z prośbą o negocjacje 
warunków utrzymania tej Przychodni, żadna z tych instytucji nie pochyliła się nad problemem. 
Podziękował przedstawicielom Rady Miejskiej za pomoc i włączenie się do negocjacji, czego 
efektem jest pozostawienie funkcjonowania Przychodni przez 2 dni w tygodniu; 
- poinformował, iż prezes Centrum Zdrowia w Mikołowie pożalił się, że gmina Mikołów jako 
jedyna z powiatu mikołowskiego nie wsparła finansowo Szpitala Powiatowego w tym roku; 
- zaprosił wszystkich do udziału w festynie rodzinnym w Kamionce, zaplanowanym na najbliższą 
sobotę. 
 
Burmistrz Stanisław Piechula odnosząc się do powyższej wypowiedzi: 
- poinformował, iż nieprawdą jest, że nikt z gminy nie reagował na wiadomość o likwidacji 
przychodni w Kamionce, gdyż osobiście interweniował u starosty oraz u prezesa Centrum Zdrowia 
w Mikołowie; 
- odnośnie wsparcia finansowego Szpitala Powiatowego, poinformował, iż dotychczas każdego 
roku Gmina Mikołów wspierała niewspółmiernie wysoką kwotą. Od tego roku przyjęto nowe 
sprawiedliwe zasady dofinasowania – po 10 zł od mieszkańca, a Gmina Mikołów ma zawartą 
umowę, że dofinasowanie nastąpi od przyszłego roku i będzie to kwota 400 tys.  
 
Radny Łukasz Ryguła poinformował, iż w sprawie likwidacji Przychodni w Kamionce Zarząd 
Powiatu interweniował i negocjował z dyrekcją Centrum Zdrowia.   
 
Radny Krzysztof Jakubiec odnosząc się do powyższych wypowiedzi, poinformował,  
iż mieszkańcy Kamionki nie mieli takiej wiedzy, że władze Gminy i Powiatu zajmują się tematem 
likwidacji Przychodni w Kamionce, gdyż nie udzielono odpowiedzi na pismo z prośbą 
o interwencję. Poprosił, aby w przyszłości odpowiadano na pisma i aby takie informacje docierały 
do mieszkańców.  
 
Radny Krzysztof Żur poinformował, iż podobnie było w przypadku sprawy etatu lekarza 
w Przychodni Zdrowia w Paniowach – nikt nie odpowiedział na kilka pism złożonych  
w tej sprawie. Przypomniał o trudnej sytuacji jaka zaistniała z powodu braku lekarza pediatry  
w tej przychodni, w której od 30 lat przyjmował pediatra.  
 
Burmistrz Stanisław Piechula przypomniał o faktach związanych z poruszonym przez radnego 
Żura problemem w Przychodni Zdrowia w Paniowach. Wyjaśnił, że w tej przychodni nigdy nie 
było etatu pediatry, a był etat lekarza rodzinnego. Lekarz, który był tam zatrudniony nie chciał 
leczyć dorosłych, a tylko dzieci. Poruszył ponadto kilka tematów dotyczących problemów, z jakimi 
boryka się służba zdrowia w Mikołowie i w kraju. 
 
Mieszkanka Mikołowa T. K. w nawiązaniu do zbliżających się obchodów 800-lecia Mikołowa 
poruszyła tematy: 
- konieczności zrewitalizowania podwórek budynków mieszkalnych przy ul. Górniczej, 
- braku miejsc parkingowych przy Miejskiej Bibliotece Publicznej, 
- zbyt malej liczby koszy na śmieci w centrum miasta, w szczególności przy przystanku 
autobusowym przy MBP – od strony ul. Górniczej.   
 
Zastępca Burmistrza Mateusz Handel odnosząc się do powyższej wypowiedzi w sprawie 
rewitalizacji podwórek i urządzenia miejsc parkingowych poinformował, iż od dawna jest 
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przygotowany projekt na te zadania, który nie może być realizowany ze względu na ciągnący się 
problem z uregulowaniem własności części gruntów, które przynależą do Wspólnoty 
Mieszkaniowej – w najbliższym czasie będą w tej sprawie wznowione rozmowy z zarządem 
Wspólnoty ul. Górniczej 4, 6, 8. Odnośnie koszy na śmieci zapewnił, iż zwróci się do ZUK 
o dostawienie odpowiedniej ich ilości.     
 
Sołtys sołectwa Bujaków Andrzej Sobota poinformował, iż 14 sierpnia br. w sołectwie odbył się 
festyn dobroczynny, podczas którego zebrano kwotę ok. 30 tys. zł. Podziękował Burmistrzowi za 
dobry udział w licytacji. Zaprosił wszystkich do udziału w dożynkach w najbliższą sobotę oraz 
w kolejnym festynie charytatywnym w dniu 12 września br. organizowanym przez Radę Sołecką 
Bujakowa i Fundację św. Mikołaja z Rudy Śląskiej na rzecz chorej A.M.    
 
Radny Andrzej Sukiennik zaprosił do udziału w festynie rodzinnym, który odbędzie się 
w Borowej Wsi w dniu 4 września br. od godziny 1600.   
 
Z uwagi na brak dalszych głosów dyskusji i wyczerpanie porządku obrad, Przewodnicząca Rady 
Miejskiej podziękowała za udział w obradach i ogłosiła zamknięcie sesji o godz. 1745. 
Na tym protokół zakończono.  
 
Informacja: 
Zgodnie z § 33 ust. 2 Statutu Miasta Mikołowa do protokołów z sesji Rady Miejskiej Mikołowa dołącza się 
nagranie z przebiegu obrad. Nagranie znajduje się również na stronie internetowej – link: 
https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/141/rada-miejska-mikolowa.htm 
 
 

Obsługa sesji: Przewodnicząca 
 Rady Miejskiej 
(Monika Graca – Kierzkowska)  
 (Katarzyna Syryjczyk – Słomska) 
(Katarzyna Pustułka)     
 

 


